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1. 
 

Opening  gezamenlijke commissievergadering en mededelingen van de 
voorzitter 
De commissieleden nemen kennis van het overzicht bijeenkomsten en werkbezoeken.  
De heer Van Burg (SGP) heeft een verzoek ingediend voor een beeldvormende 
bijeenkomst PS over heroverweging besluit verzilting Volkerak-Zoommeer. Hij licht, op 
verzoek van de voorzitter, zijn overwegingen toe en vraagt of zijn verzoek wordt 
ondersteund en zo ja, welke commissieleden op korte termijn willen meedenken over 
de verdere invulling van zo’n bijeenkomst.  
De voorzitter merkt op dat op 5 oktober een GS-informatiebijeenkomst is aangekondigd 
over het thema Water. Het gaan dan over de Zuidwestelijke Delta, zoetwater en de 
Westerschelde.  Indien de commissie het verzoek ondersteunt, kan een 
beeldvormende bijeenkomst ‘light’ kort daarna of in ieder geval nog in 2018 worden 
georganiseerd i.s.m. de Statengriffie.  
Conclusie: de commissie stelt prijs op een beeldvormende bijeenkomst maar wil eerst 
een nadere oriëntatie op de bestuurlijke situatie op 5 oktober. Na die GS-
informatiebijeenkomst zal met stakeholders en overige betrokken partijen een 
beeldvormende bijeenkomst light worden voorbereid. Extra aandachtspunten zijn de 
bestuurlijke situatie, natuur en zoetwaterverdeling. 
De leden Van Burg (SGP), Rijksen-Blok (CU), Temmink (GL) en Van Haperen (PvdA) 
bereiden met de voorzitter en de griffie de beeldvormende bijeenkomst voor.  
 

2. 
 

Vaststellen agenda 
Aan de agenda is toegevoegd onder agendapunt 4.1. brief Zeeuws Platform 
Stralingsrisico van 28 augustus 2018 met reactie op Nota van Antwoord 
Omgevingsplan 2018.  
Conclusie: de brief wordt als inspraakreactie betrokken bij de behandeling van het 
statenvoorstel Omgevingsplan 2018. De agenda wordt vastgesteld. 

https://channel.royalcast.com/provinciezeeland/#!/provinciezeeland/20180831_6


 

 

Pagina 2 
 

 
 

3. 
 

Informatie-uitwisseling, d.w.z.: 

3.1. 
 

Mededelingen van gedeputeerden 
Gedeputeerde Schönknecht koppelt terug uit de Provinciale Commissie voor de 
Groene Ruimte. De zgn. landelijke bijenstrategie is Zeeuws vertaald en krijgt een heel  
breed draagvlak. De strategie is al door verschillende Zeeuwse gemeenten en de 
RECRON ondertekend. 
 
De heer Van Haperen (PvdA) heeft nog vragen openstaan m.b.t. de herziening van het 
Natuurbeheerplan Zeeland 2018 en de integrale herziening van de natuurambities, met 
een 'sterke afname van de ambities grootschalige natuur, vochtig schraalland en 
bloemdijken'. De gedeputeerde zegt beantwoording via het verslag toe. 
Noot via commissiegriffier: 
Het Natuurbeheerplan is de uitwerking op meer detail van het Natuurnetwerk met 
ambitietypes. GS zijn daartoe bevoegd. Dit komt tot stand samen met de beheerders. 
De omvang/ligging van het Natuurnetwerk wijzigt niet/nauwelijks. 
GS horen voor de vaststelling de PCGR en het plan heeft van 4 juni t/m 15 juli ter 
inzage gelegen en is bekend gemaakt via o.a. de provinciale website/besluitenlijst GS 
22 mei 2018. De herziening gebeurt jaarlijks. Definitieve vaststelling vindt plaats na 
consultatie PCGR door GS. Op dat moment zal PS wederom geïnformeerd worden.  
 
Gedeputeerde De Reu kondigt de open dag in Waterdunen aan op 22 september 2018. 
Hij nodigt de statenleden uit het gebied te bezoeken.  
 

3.2. 
 

Vragen van commissieleden over het nieuws van de dag 
N.v.t. 
 

3.3. 
 

Andere vragen van commissieleden over onderwerpen die niet op de agenda 
staan 
 
Vraag van de heer Van Burg (SGP), n.a.v. een artikel in Cobouw van 30 augustus, 
naar de stand van zaken m.b.t. de brandveiligheid in de Westerscheldetunnel en de 
Sluiskiltunnel. 
De heer De Reu (GS) zegt namens gedeputeerde Van der Maas toe, de 
brandveiligheid van de Zeeuwse tunnels te zullen onderzoeken en PS te informeren. 
Noot commissiegriffier: mondelinge beantwoording in de commissie Bestuur van 7 
september 2018. 
 

4. 
 

Gelegenheid om in te spreken 
Hierbij is betrokken: 

4.1. 
 

Brief Zeeuws Platform Stralingsrisico van 28 augustus 2018 met reactie op Nota 
van Antwoord Omgevingsplan 2018 - 18921373 
Afdoeningsvoorstel: inhoud schriftelijke inspraakreactie betrekken bij behandeling 
statenvoorstel Omgevingsplan Zeeland 2018 
De voorzitter verwelkomt vijf insprekers en geeft hen achtereenvolgens het woord. 
De commissie krijgt na elke inspraakreactie gelegenheid tot het stellen van vragen aan 
de spreker. De verschillende inspreekreacties zijn als bijlage toegevoegd aan de 
besluitenlijst. 
De heer Wielemaker1 geeft een extra toelichting op zijn inspraakreactie over het 
scheppen van maatwerk bij het plaatsen van de zgn. kleine windmolens zoals de EAZ 
Twaalf. 

                                                                 
1 Bijlage 1: inspraakreactie    
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De heer Van Dijk2, directeur Dow Industriepark, spreekt in mede namens Portiz en 
vraagt aandacht voor het huisvesten van arbeidsmigranten in de Kanaalzone. De 
problematiek is zeer acuut. 
De heer Van de Vijver3 vraagt namens Stichting Samen Duurzaam Nederland ook 
aandacht voor het huisvesten van arbeidsmigranten. 
De heer Van Meppelen Scheppink, advocaat, maakt namens zijn cliënte gebruik van 
het spreekrecht. Hij vraagt aandacht voor de ingediende zienswijze (nr. 34 in Nota van 
Antwoord) welke zich richt tegen de plannen voor de bouw van een hotel bij de zeedijk 
in Baarland. De GS-reactie in de Nota van Antwoord is erg summier en teleurstellend. 
Hij licht de geuite bezwaren nader toe en vraagt om heroverweging van de plannen. 
Het gaat om een authentiek gebied in de Zak van Zuid-Beveland met rust en ruimte. 
De huidige omgevingskwaliteiten wil zij gehandhaafd zien. Is er onderzocht of er 
behoefte is aan een hotelvoorziening op die locatie? 
Mevrouw Bos4 richt zich als eigenaar van een recreatiewoning in Baarland tot de 
commissie. Ook haar bezwaren gelden de plannen voor de bouw van een (zee)hotel bij 
Baarland. Ze uit nogmaals haar zorgen over toename van verkeers- en geluidsoverlast 
en vreest aantasting van de omgevingskwaliteiten als duisternis, rust en ruimte. Het 
gaat hier kernwaarden van de provincie. 
De voorzitter dankt de insprekers voor hun komst en vraagt de commissie de reacties 
te betrekken bij de behandeling van het statenvoorstel Omgevingsplan Zeeland 2018. 
 

5.1. 
 

Statenvoorstel Omgevingsplan Zeeland 2018 en Omgevingsverordening Zeeland 
2018 - 18021155 
Afdoeningsvoorstel: behandelen ter voorbereiding op besluitvorming door PS op 21 
september 2018.  
Hierbij is betrokken:  

5.2. 
 

Brief GS van 17 april 2018 over Omgevingsbalans 2018 - 18010624 
Afdoeningsvoorstel: betrekken bij behandeling Statenvoorstel Omgevingsplan Zeeland 
2018 en Omgevingsverordening 
 
Toezeggingen van gedeputeerde Schönknecht: 
1. GS geven via de besluitenlijst van de gezamenlijke commissievergadering een 

reactie op de suggestie om een experimenteerbepaling op te nemen. 
 

2. GS zeggen twee tekstuele aanpassingen in het Omgevingsplan toe: 
 Wijziging 1: Pagina 98, 1e alinea “Wij stellen uiteindelijk de regionale 

woningmarktafspraken vast (…)” wordt ter verduidelijking gewijzigd in: 
“Gedeputeerde Staten stellen uiteindelijk de regionale woningmarktafspraken 
vast (…)” 

 Wijziging 2: Pagina 46, 7e alinea: Na de zin “We hebben een 3-tal 
clusteringslocaties aangewezen waarbinnen alle teeltvormen mogelijk zijn 
(kaart 6: Bruinisse, Colijnsplaat en Yerseke).” worden twee zinnen uit het 
Omgevingsplan Zeeland 2012-2018 toegevoegd: “De gemeenten werken de 
begrenzing van deze clusteringsgebieden nader uit en stellen een 
gebiedsontwikkelingsvisie op. Bij deze uitwerking is een toetsbaar onderscheid 
tussen clusteringsgebieden en de overige gebieden vereist.”. 
 

3. In de nota Netwerksturing Omgevingsvisie zal de voorgestane werkwijze voor 
Deltawateren en het achterland worden meegenomen. Door middel van een 
overzicht zal worden aangegeven wie (sectoren rood, groen en blauw) daarbij aan 
tafel  zitten. 
 

                                                                 
2 Bijlage 2: inspraakreactie namens Dow    
3 Bijlage 3: inspraakreactie namens SDN     
4 Bijlage 4: inspraakreactie Bos    
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4. Op pag. 42-43 van de Nota van Antwoord is vermeld welke tekstuele wijzigingen 
zijn opgenomen in het ontwerp Omgevingsplan. GS zullen, vóór PS 21 september 
2018,  die 'ingewerkte' tekstwijzigingen, zichtbaar maken. 

 
5. PS krijgen schriftelijk, via de besluitenlijst, antwoord over het opnemen van een 

uitzonderingspassage t.a.v. modelluchtvaart en dronesgebruik in het voorstel. GS 
geven via de besluitenlijst ook een reactie op de suggestie om een 
experimenteerbepaling op te nemen. 

 
Conclusie: het statenvoorstel is behandeld in eerste termijn en voldoende onderbouwd 
voor behandeling in PS. Het voorstel is geen hamerstuk. 
 

6. 
 

Volgende reguliere vergadering: 5 oktober 2018 

7. 
 

Sluiting om 13.35 uur. 

 



Onderwerp:
Aanvulling nota van Antwoord
Omgevingsplan Zeeland.
Aanpassing hoogte regulering kleine windmolens.
( Privé persoon 3 )

Geachte Voorzitter en Commissie leden

In aanvulling op uw nota van antwoord mbt hoogte regulering van kleine
windmolens in het ontwerp Omgevingsplan het volgende:

Hoge bomen vangen veel wind, en dat geld ook voor windmolens.
Kijk maar naar de groeiende hoogtes van de molens op de daarvoor aangewezen
locaties.

Voor kleinschalige windenergie op land gelden andere regels, deze moeten in
schaalgrote passen bij het DNA van het Zeeuwse landschap.

Onder druk van de energietransitie is er een nieuw, revolutionair product
ontwikkeld, die in tegenstelling tot de proef met kleine molens in Schoondijke, zeer
goed rendeert.
Het gaat hier over de nieuw ontwikkelde molen van EAZ, die een rotor diameter
heeft van 12 meter, hiermee is de technische grens van wat een kleine molen kan
presteren naar een bijzonder hoog niveau gestuwd.
Met zijn tiphoogte van 21 meter valt hij echter net buiten de regie van de
Gemeente.

In opdracht van de Gemeente Veere is door OTO Landscape Architectuur de
inpasbaarheid in het Walcherse landschap onderzocht.
Aangetoond is dat kleinschalige windmolens rond boerderijen en kleine
woongemeenschappen, die daarin coöperatief kunnen participeren, een
waardevollen aanvulling zijn voor het landschap, zonder daarbij de karakteristieke
zichtlijnen aan te tasten. De zuivere kaderstelling in het rapport laat geen ruimte
voor aantasting van ons waardevolle Zeeuwse landschap.

jrd
Schrijfmachine
18923027



Tijdens de Provinciale Energiedialoog is opgeroepen tot het stimuleren en
realiseren van burgerinitiatieven, hierbij past een coulante regelgeving.
In de Provincie Groningen heeft men daar goed naar geluisterd, en zijn er
inmiddels 160 molens van dit type geplaatst.
Juist het Groningse platteland, waar de energiewinning diepe sporen trekt, ervaart
men de boven genoemde molen, in combinatie met zonnepanelen, als een
waardevol instrument in de opmaat naar een duurzame samenleving.

Mijn oproep moge duidelijk zijn,
Heroverweeg de hoogte regulering voor de EAZ molen, maar laat het zeker geen
struikelblok of beperking zijn.

Tot zo ver mijn inbreng.

Middelburg, 31 augustus,

•7*
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Van: @dow.com>

Verzonden: dinsdag 4 september 2018 15:17

Aan: Wallenburg v A.C. (Alma)

Onderwerp: FW: Tekst inspreekreactie Dow

Opvolgingsvlag: Opvolgen

Vlagstatus: Met vlag

DMS: -1

Geachte mevrouw van Wallenburg, 
 
Hierbij de tekst die ik ingesproken heb tijden de statencomissie vergadering van 31 augustus j.l., mbt huisvesting. 
 
Kind regards / Met vriendelijke groet, 

 
_____________________________________________      

 
 

 
Dow Benelux B.V. 
H.H. Dowweg 5  
4542 NM Hoek 
The Netherlands 

  
 

 

Handelsregisternr. 24104547 
 
 
 
 
 
Geachte voorzitter, beste Statencommissie 
 
Mijn naam is  en ik ben werkzaam bij  Industrie Park Directeur  
 
Ik spreek namens Dow maar hoor dezelfde bezorgdheid over de huisvesting bij collega bedrijven en kort gelden hebben 
we binnen Portiz, een vereniging van de 30 grootste bedrijven in de regio ook hierover gesproken 
 
Dow is ook een van de grote werkgevers die de brief over de zienswijze van VNO/NCW Zeeland mede heeft 
ondertekend. 
 
Dow heeft een geweldige groei doorgemaakt in de periode van 2013 – 2017, waarin het Center gegroeid is van 350 naar 
700 mederkers. 
 
Met de doorontwikkeling van het Center worden nu nog meer activiteiten vanuit Europa geconcentreerd in Terneuzen 
en hebben we in de afgelopen periode 700 nieuwe banen gekregen in Terneuzen, De komende jaren zullen hier naar 
verwachting nog eens 400 banen bijkomen. 
 
Bij de keuze op Terneuzen als locatie voor verdere groei was er grote bezorgdheid op ons hoofdkantoor in de Verenigde 
Staten of we de juiste mensen zouden kunnen vinden en of we deze mensen zouden kunnen huisvesten. Ik kan zeggen 
dat we zeker geslaagd zijn op het eerste punt maar dat het tweede punt nog voor de nodige ongerustheid zorgt. Zeker 
omdat er nog meer banen bijkomen en omdat we de mensen steeds vaker van buiten de regio moeten halen. 
 

jrd
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Ook bij andere bedrijven in Zeeland hoor ik geluiden dat er onvoldoende aanbod van passende huisvesting is. Een goed 
woningaanbod is een van de belangrijkste vestigingsvoorwaarden voor arbeidskrachten die Zeeland wil aantrekken. 
We zien dat er onvoldoende gebouwd wordt voor de doelgroep die zo belangrijk is voor ons bedrijf, jonge hoog 
opgeleide mensen van buiten de regio, vaak ook uit het buitenland. 
 
Om als Dow succesvol te blijven opereren zullen er vooral meer woningen moeten komen in Zeeuws Vlaanderen om 
onze nieuwe medewerkers te kunnen behouden en hier ook een toekomst te geven. 
 
We zullen dus ook hier moeten samenwerken om te zorgen dat mensen niet buiten de regio moeten gaan zoeken maar 
dat ze in de regio een passende woning kunnen vinden. 
Dit is niet alleen goed voor Dow en onze medewerkers maar is ook goed voor onze regio als we denken aan de 
detailhandel en horeca, maar ook voor de scholing. Als we deze mensen voor de regio kunnen behouden zal dit ook een 
stimulans zijn voor de regio. 
 
Ook zullen er in de komende periode mensen met pensioen gaan en zullen deze posities opnieuw moeten worden 
ingevuld, wat ik niet in de getallen heb meegenomen 
 
Ik hoop dat de provincie Zeeland voldoende ruimte biedt om de vraag naar nieuwe woningen voor arbeidsmigranten 
mogelijk te maken. Dow, maar ook collega-bedrijven, gaan graag met u hierover in overleg. Dank voor uw aandacht! 
 
 



Geachte voorzitter, geachte commissieleden, 
 
Mijn naam is , bestuurslid van de stichting Samen Duurzaam 
Nederland. Dank voor de mogelijkheid om in te spreken bij de behandeling van 
het concept Omgevingsplan Zeeland 2018 in uw commissie. 
 
We constateren dat bij de grondslag voor beleid op het gebied van huisvesting 
voor arbeidsmigranten onvoldoende rekening is gehouden met de recente  
economische ontwikkelingen in tal van sectoren binnen de provincie Zeeland in 
het algemeen, en Zeeuws Vlaanderen in het bijzonder. 
  
Als we deze economische ontwikkelingen van de laatste tijd in ogenschouw 
nemen, dan wordt helder dat het bedrijfsleven een aanzienlijke toename aan 
personele behoefte kent. Die trend zet zich verder door. Daarbij valt op dat zich 
ook in de Gentse Kanaalzone en op Antwerpen Linkeroever zich een 
behoorlijke toename aan werkgelegenheid manifesteert. We hebben de indruk 
dat de invloed die deze ontwikkelingen hebben op de Zeeuws-Vlaamse 
woningmarkt heeft niet op waarde wordt geschat. 
 
Daarom zijn we bereid om in samenwerking met VNO/NCW en Impuls Zeeland 
met de stichting Samen Duurzaam Nederland de helpende hand reiken door 
een inventarisatie op te stellen naar een orde van omvang van de vraag naar 
extra huisvesting voor aan te werven personeel, waarbij die vraag - middels een 
enquête bij de grootste werkgevers - in planologisch en volkshuisvestelijke te 
onderscheiden categorieën is uitgezet (huur tot € 650 per maand, van € 650 tot 
€ 900 en duurdere huur; koopwoningen tot en duurder dan € 250.000; periode 
tot 4 maanden, langer dan 4 maanden of permanent) 
We willen dit aanleveren aan de belangrijkste betrokken partijen, met de 
Provincie Zeeland voorop, om de gegevens te gebruiken voor mogelijke 
beleidsuitgangspunten die een passende huisvesting voor arbeidsmigranten in 
diverse segmenten oplevert; die ook past in een duurzame ruimtelijke 
ordening voor Zeeuws Vlaanderen. Een eerste indicatie van de resultaten van 
de uitgezette enquête wordt half september verwacht. 
Ook het economisch belang van een aantrekkelijk vesting klimaat voor 
personeel als voorwaarde voor economische voorspoed, wordt hiermee 
gediend. 
 
Daarom verzoeken we u voor het huisvesten van aan te trekken personeel 
ruimte voor te behouden bij het definitief vaststellen van het omgevingsplan 
Zeeland op 21 september as. 

jrd
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Van: @gmail.com>  
Verzonden: vrijdag 31 augustus 2018 10:51 
Aan: @zeeland.nl> 
Onderwerp: Inspreker  zienswijze 29 Omgevingsplan Zeeland 2018 

 
Geachte mevrouw 
 

, 

Zoals door u verzocht hierbij mijn tekst  
 
 
31 augustus 2018  
Commissievergadering Ruimte inspreken Omgevingsplan provincie Zeeland 2018 
 

Voorzitter, 
commissieleden 
 

Mijn naam is  eigenaar van een recreatiewoning in  
 

 
Graag wil ik het volgende met u delen. 
 
Ik wil u nogmaals de vraag stellen die ook in mijn zienswijze staat namelijk hoe de kernwaarden  van de 
Provincie  
rust, ruimte, weidsheid, stilte en duisternis ( zie Omgevingsplan hfd 8 pag 102 t/m 104) gezien moeten worden 
t.o.v. de geluids- en verkeershinder die de mogelijke plannen tot vernieuwing van het reeds, bestaande 
strand/dijkpaviljoen  De Landing aan de Zeedijk aan de Westerschelde zal gaan veroorzaken. 
 

Daarnaast wil ik ook mijn zorgen/bezwaren als eigenaar van een recreatiewoning in het er tegenover 
gesitueerde bungalowpark uitten 
Ik licht dit toe aan de hand van de vijf kernwaarden van de Provincie. 

 

1. Kernwaarde Stilte versus geproduceerd geluid 
Uitgangspunt van de provincie is om de kernwaarde Rust te respecteren en zo min mogelijk activiteiten te 
organiseren die hiermee op gespannen voet staan. 
In het verleden heeft het strand/dijkpaviljoen De Landing voor ons (mij) als huiseigenaren / bewoners van het 
ertegenover gesitueerde Bungalowpark regelmatig geluidsoverlast veroorzaakt. Bij de mogelijke 
vernieuwingsplannen  van strand/dijkpaviljoen De Landing verwachten wij (ik) dat deze geluidsoverlast zich 
wéér en frequenter voor zal gaan doen in de vorm van feesten, partijen en muziekoptredens die daar 
georganiseerd gaan worden. Ook in de vorm van het aantrekken van meer bezoekers (recreanten ) op en 
onderlangs aan de Zeedijk.  

jrd
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2. Kernwaarde Ruimte versus toenemend verkeer 
De mogelijke vernieuwingsplannen van strand/dijkpaviljoen De Landing laten ook zien dat er een aanzienlijke 
toename van verkeersstromen is te verwachten in de vorm van touringcars, auto’s, motoren, bromfietsen en 
andere vormen van gemotoriseerd vervoer. Daarnaast zullen meer wandelaars, fietsers en andere vormen van 
niet-gemotoriseerd vervoer strand/dijkpaviljoen De Landing gaan bezoeken. Zij zullen allemaal gebruik gaan 
maken van dezelfde toegangswegen namelijk de Landingsweg en de Zeedijk in Baarland. Als we dit 
combineren met het reeds aanwezige verkeer in de vorm van agrarische voertuigen en vrachtwagencombinaties 
is het duidelijk dat dit potentieel aanleiding kan zijn voor gevaarlijke en overlast gevende situaties. Ik denk 
hierbij aan parkeerproblemen (tekort aan parkeerplaatsen en ongewenst parkeergedrag in de vorm van wild-
parkeren in de berm en langs de dijk wat verboden is vanuit de gemeente Borsele. 
  
3.  Kernwaarde Weidsheid versus hoogbouw strand/dijkpaviljoen De Landing 
De mogelijke vernieuwingsplannen van strand/dijkpaviljoen De Landing laten een gebouw zien dat in totaal 3 
bouwlagen omvat ten opzichte van de nu, bestaande laagbouw, die geen verdieping heeft. Het gevolg is dat in 
de nieuwe uitvoering van het strand/dijkpaviljoen De Landing (ver) boven de Zeedijk uit zal toornen en direct 
het landschap en haar weidsheid blijvend zal aantasten. Dit zelfde geldt voor de geplande lodges. Ook die 
zullen zichtbaar zijn boven de dijk. 
  
4. Kernwaarde Rust versus een continue open zijnde hotel- en overnachtingsfaciliteit. 
Naast de mogelijke vernieuwing van de horecagelegenheid binnen strand/dijkpaviljoen De Landing, ligt het in 
de bedoeling om overnachtingsfaciliteiten te creeren in de vorm van lodges en een hotel. Het gevolg hiervan is 
dat er een continubedrijf ontstaat dat 24 uur per dag en 365 dagen per jaar open is. Het is aannemelijk om te 
veronderstellen dat hiermee de rust en het landelijke karakter van deze locatie aan de Westerschelde definitief 
verdwenen zijn. Het gevolg is een situatie waarin bovenmatige overlast wordt veroorzaakt voor mens en natuur 
in de directe omgeving ervan. Dit staat op uitermate gespannen voet met de kernwaarde Rust die de Provincie 
beoogd. 
  
5. Kernwaarde Duisternis versus continue verlichting van strand/dijkpaviljoen De Landing en haar 
faciliteiten 
In het verlengde van het vorige punt kernwaarde Rust benoem ik hier de verlichting die gepaard gaat met het 
zijn van een continubedrijf. De toegangs- en ontsluitingswegen inclusief de lodges en het hotel zullen 
verlichting gaan krijgen. Omdat het hier een continubedrijf betreft zal deze verlichting nooit uitgaan. In 
vergelijking met de huidige situatie waarbij strand/dijkpaviljoen De Landing ‘s nachts geen licht produceert, 
dreigt een uitermate grote verandering die inbreuk zal geven op de beleefde duisternis die bewoners en 
Provincie nastreven en op dit moment ervaren. 
 

Als laatste wil ik u nog de vraag stellen hoe de Provincie kijkt naar deze ontwikkelingen zoals het mogelijk 
maken van een uitgebreid strand/dijkpaviljoen  buitendijks aan de Westerschelde. Wat is uw standpunt hierin?  

 

Dank voor uw aandacht  
 

 
Verstuurd vanaf mijn iPhone 
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